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cômpanys li lliuraren com a contestaciô de les ob- 
servacions que els va fer.

Intervé el Dr. Mèstres i Miquel que dôna comp
te que, amb anterioritat al contracte collectiu que 
el Dr. Roig i Català ha présentât per la seva a- 
provaciô, existia un contracte que signaren els 
très metges de la localitat en presència d ’ell, com a 
Président de la Secciô de Partits Mèdics, i creu 
que s’ha de complir aquell contracte i que, fins que 
aquest 110 sigui anul-lat, 110 es pot parlar del col
lectiu que ara présenta el Dr. Roig.

El Dr. Abello demana que es llegeixi el con
tracte a què s'ha referit el Dr. Mestres i Miquel, 
la quai cosa es fa a continuaciô.

Intervé el Dr. Soler i Daniel, que manifesta que 
ci contracte collectiu que ha présentât el Dr. Roig 
està extès d acord amb les normes del Sindicat, 
perô creu que abans de discutir aquest contracte 
s’ha de parlar del compliment del contracte ante- 
rior que sacaba de llegir.

Els Drs. Abello i Brossa fan notar que en el 
contracte llegit no hi consta la forma de res- 
cissiô i el Dr. Brossa afegeix que 110 creu que 
es pugui considérai* aquest contracte com un acord 
sense apellaciô, sinô que cal indicar la forma com 
pot ésser rescindit i la manera que en aquest cas 
el Dr. Roig es pot posar dins les normes del 
Sindicat.

Després d ’un canvi général d ’impressions i te- 
nint en compte els dubtes exposats pels Drs Bros
sa, Abello i altres Consellers, s ’acorda que, abans 
de resoldre sobre aquest assumpte, es faci una 
consulta juridica referent a la validesa, duraciô 
i requisits de rescissiô del contracte vigent entre 
els dos metges de Viladecans i el Dr. Roig i Ca
talà i que en el. proper Conseil es porti el résultat 
d ’aquesta consulta i es resolgui el cas.

En  aquest moment s'aixeca la sessiô, essent les 
2 1  hores, per a continuar-la a les 22 hores del ma- 
teix dia d ’avui.

Repressa la sessiô, hi assisteixen els mateixos 
Consellers que han assistit a la primera part i 
passa a tractar-se de l’assumpte de la posèneia 
d ’Assegurança Maternai.

La presidèneia dôna compte que, en con pli- 
ment de Tacord de la darrera sessiô, va pregar al 
Dr. Coll, président de la ponèneia, que la convo
qués urgentmént i que aquest va contestar-li que 
es feia solidari de la’ctitud dels companys que ha-

vien dimitit i que, per tant, mantenía oficialmert la 
seva dimissió de président de la Ponèneia.

Afegeix el Dr. Corachan que, davant Tactitud 
irrevocable del Dr. Coll, va creure que havia de 
proveir amb urgencia i va pregar al Dr. Bros
sa que actués de President i convoqués els Com
panys ponents. En fer aquesta gestiô, el Dr. Bros
sa li va allegar motius importantissims, que va 
creure que tenia l’obligaciô d'atendre, i acceptar, 
per tant, provisionalment la seva renuncia del 
càrrec de President de la Ponèneia d ’Asseguran
ça Maternai per a donar-nc compte en el Conseil 
d ’avui.

En vista d ’aquests esdeveniments i tenint en 
compte la urgèneia de reunir la ponèneia, es va 
permetre nomenar interinament com a Presi
dent de la Ponèneia al Dr. Abello, el quai se- 
guidament la ve reunir.

Acaba el Sr. President. Dr. Corachan, sotme- 
tent a la considerado del Conseil totes les gestions 
per eli practicades.

S ’acorda prendre nota de la dimissió del doc
tor Coll, ho i lamentant-la, i acceptar, també, la 
dimissió del Dr. Brossa i, finalment, ratificar el 
nomenament del Dr. Abelló.

A continuaciô, el Sr. Secretari sotmet a la con
siderado del Conseil el projette de contesta als 
dimissionaris que en la darrera sessió fou acordat 
presentar a la d ’avui, i el projecte de la nota del 
Conseil que ha de figurar al peu de la carta-di- 
missió quan es publiqui al Butlleti.

Amb el vot en contra del Dr. Coll, s’aproven 
els dos documents esmentats, que diuen textual- 
ment: (V e g ïs  la còpia d'aquests documents al 
Butlleti del mes de novembre del 1933).

A continuaciô el Dr. A bello dôna compte di la 
reunió celebrada per la Ponèneia d ’Assegurança 
Maternal sota la seva Presidèneia i, després d ’al- 
gunes explications referent a la manera com es 
va desenrotllar aquella sessió, presenta a la con
siderado del Conseil la següent comunicado:

“ En rebre 1 encàrrec del Sr. President del Sin
dicat per a presidir la ponèneia d ’Assegurança 
Maternai, vaig començar el meu treball ami la 
revisió de totes les actuations i normes aprovaies 
per tal de formar-me un concepte de Testât actual 
de la qüestiô i, en fer aquest estudi, he pegut 
notar contradictions de principi entre les orienta
tions de la ponèneia i al Doctrina general del Sin
dicat i concretament amb la Doctrina mèdica ca-


